
 

Spørgsmål 7 
 

Hvorfor har man i beslutningen om gennemførelsen af en kulturhistorisk udredning totalt ignoreret det 

samlede danske forskningsmiljø på universiteterne og handelshøjskolerne? 

 

Svar: 

 

Der kunne tænkes flere løsninger, men regeringen og Dansk Folkeparti har ønsket en samlet udmøntning 

af bevillingen til et nyt selvstændigt og uafhængigt center, hvor de forskere der tilknyttes, skal have særlig 

kompetence indenfor de områder, der skal forskes i, og hvor der kan fokuseres på netop denne forsknings- 

og formidlingsopgave i hele projektperioden. 

 

Ansættelsesprocedurerne i forbindelse med centerets etablering vil ske via åbne opslag, og i den 

forbindelse er det forventningen, at der vil blive ansat forskere fra universiteterne. 
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